



租用旅遊巴士資助申請表
Coach Rental Subsidy Application Form

Deadline of Submission: 15 May 2019
請於2019年5月15日或之前交回拓展部

部隊 Corps / 單位 Unit / 學校 School: _____

負責人姓名
 Name of In-charge: _____

聯絡電話
 Contact No.: _____

總參加人數
 No. of Participants: _____ (必須達45人或以上 Must be 45 participants or more)

總籌款金額
 Total Donation Amount: HK\$ _____ (必須達港幣\$13,500或以上 Must reach HK\$13,500 or above)

申請旅遊巴士資助架數 (50人座 50-seat)
 No. of Coach(es) Requested: _____

申請資助費用
 Subsidy Requested: HK\$ _____

銀行戶口號碼
 Bank Account No. : _____
 (供資助入帳之用 For credit of subsidy)

Approved by: _____

 單位負責人簽署
 Signature of Unit-in-charge

 日期
 Date

 拓展部
 Development Department

備註 :

- (1) 單位須符合下列其中一項條件，方可申請資助一架旅遊巴士來回程費用：
 - i. 單位總參加人數達45人或以上(可合併牧區內的單位計算)
 - ii. 總籌款金額達港幣\$13,500或以上。
- (2) 申請旅遊巴士資助的單位須於5月15日(星期三)或之前，連同租用旅遊巴士單據副本一併遞交申請表，逾期概不受理。
- (3) 獲批的資助將經財務部於今年7月轉帳至單位的指定銀行戶口。

Remarks :

- (1) To apply for a round-trip coach subsidy, a unit must comply either one of the following conditions:
 - i. have a total of 45 participants or more (combining units of the same pastoral zone is acceptable)
 - ii. have raised total donation of HK\$13,500 or above
- (2) Please submit this application form together with a copy of the coach service invoice/receipt when applying for a coach rental subsidy. Deadline of submission is 15 May 2019 (Wednesday).
- (3) Approved subsidy will be deposited to the unit's bank account specified on this application form in July.

申請單位可透過以下途徑遞交申請表 Application Form shall be submitted either by:

- ~ 電郵 E-mail: jessica.wong@hkm.salvationarmy.org
- ~ 傳真 Fax: 2783 0363
- ~ 親身遞交 In person: 油麻地永星里11號總部6樓拓展部
 Development Department, 6/F, 11 Wing Sing Lane, Yaumatei